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Protokół nr 21/13 ze wspólnego posiedzenia  
Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz Komisji Spraw Komunalnych              

i Społecznych w dniu 24.10.2013 r.  godz. 10.00 
 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

 

Prowadzenie posiedzenia prowadził Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu Pan Adam Jakubowski, stwierdzając na podstawie listy obecności wymagane 

quorum. W Komisji RGiB uczestniczyło 5 radnych, spóźnienie zapowiedział radny Roman 

Pawłowski i Jan Magda, nieobecny na posiedzeniu był radny Rafał Wolny. W Komisji SKiS 

uczestniczyło 4 radnych. Spóźnienie zapowiedział radny Janusz Piłat i Waldemar Witkowski. 

Nieobecny był radny Andrzej Kościukiewicz. Lista obecności i zaproszonych gości stanowi 

zał. nr 1 do protokołu. 

 

2. Przyjęcie  porządku posiedzenia. 

 

Porządek został odczytany i przyjęty w następującej formie, stanowiącej zał. nr 2 do 

protokołu: 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie  porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z dnia 15.10.2013 r. 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2013.  

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej                                  

w Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2013-2014. 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/299/12 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Międzyzdroje na 2013 rok. 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w 

Międzyzdrojach. 

8. Projekt uchwały w sprawie skargi z dnia 6.09.2013 r. na bezczynność Burmistrza 

Międzyzdrojów. 

9. Projekt uchwały w sprawie skargi na zaniedbanie i nienależyte wykonywanie zadań przez 

Burmistrza Międzyzdrojów. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy. 

12. Przedstawienie bieżącej korespondencji. 

13. Zakończenie obrad.  

 

3. Przyjęcie protokołu z dnia 15.10.2013 r. 

 

Z protokołem z dnia 15.10.2013 r. zapoznał się radny Adam Jakubowski, który nie wniósł 

uwag do treści. Wobec Powyższego protokół został przyjęty przez obie Komisje: 

KRGiB- 3 za, 1 przeciw, 1 wstrzymujący; 

KSKiS – 4 radnych.  

 

4. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmian w budżecie na rok 2013.  

 

Projekt uchwały omówił Pan Burmistrz. W niniejszej uchwale proponuje się zwiększenie 

dochodów na kwotę 334 327,34zł i zwiększenie wydatków na kwotę 300 100,34zł. Dochody 
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zwiększa się o kwotę 807 127,34 i zmniejsza się o kwotę 472 800,00zł . Wydatki zwiększa się 

o kwotę  943 372,34zł  i zmniejsza się o kwotę 643 272,00zł . Zmiany polegają między 

innymi na: 

1/ zwiększeniu dochodu z tytułu wpływów z opłaty miejscowej na  kwotę 150 000,00 zł 

 i zwiększeniu wydatku na wypłatę prowizji z tytułu poboru opłaty miejscowej na kwotę 

30 000,00 zł, 

2/ zwiększeniu dochodu z tytułu wpływów z opłaty targowej  na  kwotę 190 000,00 zł, 

3/zwiększeniu dochodu w wysokości 3 263,63zł i 1 463,71zł z tytułu rozliczenia projektów 

realizowanych w Szkole Nr 2 pn. „Wyspy naszym domem” 

---------------przyszedł radny Janusz Piłat, Waldemar Witkowski i Jan 

Magda, KRGiB- 6 radnych, KSKiS – 6 radnych------------------- 

 

5/ zmniejszeniu dochodu w wysokości 10 400,00zł w związku ze zmianą Uchwały dotyczącej 

opłat za pobyt dziecka w przedszkolu w okresie od miesiąca września do grudnia 2013 roku, 

6/ zmniejszeniu dochodów majątkowych  w łącznej kwocie 462 400,00zł, a zwiększenie 

dochodów bieżących  w tej samej kwocie w ramach realizacji projektu pn. „Budowa Portu 

Jachtowego w Wapnicy” , 

7/ zwiększeniu wydatków w łącznej kwocie 4 727,34zł w Szkole Nr 2  

8/ uzupełnieniu środków na akcję zimową w kwocie 60 000,00zł  

9/  uzupełnieniu środków na wynagrodzenia osobowe pracowników i pochodnych w Straży 

Miejskiej w łącznej kwocie 45 000,00zł, 

10/ uzupełnieniu środków na składkę członkowską dla Stowarzyszenia Lokalnej Grupy 

Rybackiej zgodnie z Uchwałą Nr 1/XXV/2013  XXV Walnego Zebrania Członków Lokalnej 

Grupy Rybackiej Zalew Szczeciński z dnia 02.10.2013r. w kwocie 3 144,00zł, 

11/  zwiększeniu wydatku na kwotę 35 424,00zł z przeznaczeniem na zwrot nienależnie 

pobranej subwencji ogólnej oświatowej za 2009r.  

12/  zwiększeniu wydatków w kwocie 2 000,00zł w Gimnazjum z przeznaczeniem na zakup 

materiałów ( farby do odświeżenia sal lekcyjnych), 

13/ zwiększeniu dotacji podmiotowej dla Międzynarodowego Domu Kultury o kwotę 

30 000,00 zł, 

14/ uzupełnieniu środków na dotację celową dla ZGWW z przeznaczeniem na poprawę 

zaopatrzenia w wodę Gmin: Dziwnów, Międzyzdroje , Wolin, Świnoujście w kwocie 

164 325,00zł (plan po zmianach wynosi 465 325,00zł), 

15/ zmniejszeniu wydatków w Przedszkolu w łącznej kwocie 74 520,00zł: 

16/ zmniejszeniu wydatków  inwestycyjnych w łącznej kwocie 568 752,00zł, a zwiększenie 

wydatków bieżących z przeznaczeniem na zakup usług pozostałych  w tej samej kwocie w 

ramach realizacji projektu pn. „Budowa Portu Jachtowego w Wapnicy” na działania 

promocyjne. 

 

Na pytanie radnej Doroty Sielewicz, dlaczego dotacja dla przedszkola znajduje się w 

dochodach, Burmistrz wyjaśnił, że dotacja jest kierunkowa dla przedszkola, stąd nie została 

ujęta w budżecie. 

Według radnego Mateusz Bobka wynagrodzenie dla Straży Miejskiej za pobieranie 

opłaty targowej powinno być większe, biorąc pod uwagę wcześniejsze zasady na jakich 

wynagrodzenie otrzymywał inkasent, który dostawał 25% od zebranej kwoty. Straż Miejska 

wykonała opłatę ponad dochód, a takie traktowanie nie będzie sprzyjać mobilizacji na rok 

przyszły. Radny sugeruje, żeby zwiększyć stawkę do 25%. 

Ad vocem Pan Burmistrz wyjaśnił, że takie były ustalenia ze Strażą Miejską tuż przed 

rozpoczęciem sezonu. Straż Miejska przyjęła je i zgodziła się pobierać na takich warunkach 
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opłatę targową. Straż pracowała po 12 godzin na zmiany, przez 8 godz. wykonywali swoje 

obowiązki a w czasie dodatkowych 4 godzin pobierali opłatę.  

Radna Teresa Purgal apeluje, żeby zaoszczędzone środki zostały przyznane Straży Miejskiej, 

bo naprawdę wykonali oni dobrą pracę. Radny Bobek popiera wypowiedź Pani Purgal i 

sugeruje, żeby Straż Miejska dostała dodatkowe wynagrodzenie oprócz ustalonych 20%.  

 Pan Burmistrz zaproponował, aby do tego tematu powrócić w listopadzie, gdyż nie ma 

jeszcze zebranej opłaty targowej z końca października i listopada. Jeżeli radni wyrażą zgodę 

to z oszczędności na wynagrodzeniach Straż Miejska otrzyma dodatkowe środki.  

Radny Janusz Piłat poruszył temat zakupu samochodu dla Straży Miejskiej. Obecny 

jest w opłakanym stanie, a od kilku budżetów środki są zapisywane, a samochód dalej nie 

został zakupiony.  

Burmistrz obiecał, że ten temat powróci w roku przyszłym.  

 

 STANOWISKO: KRGiB – 5 radnych za, 1 osoba wstrzymała się od głosu; 

    KSKiS -  5 radnych za, 1 osoba wstrzymała się od głosu; 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr IV/23/11 Rady Miejskiej                                  

w Międzyzdrojach z dnia 4 stycznia 2011 roku w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej Gminy Międzyzdroje na lata 2013-2014. 

 

Zagadnienie zreferował Pan Burmistrz, który wyjaśnił, że zwiększono limit wydatków w roku 

2013 na kwotę 464 325,00zł, zmniejszono limit wydatków w roku 2014 na kwotę 

150 000,00zł, zmieniono łączne nakłady finansowe i limit zobowiązań na kwotę 

614 325,00zł. 

 

Radna Dorota Sielewicz zapytała, dlaczego zmieniła się kwota w zał. nr 3 – dzierżawa plaży. 

Burmistrz wyjaśnił, że są to środki na dzierżawę plaży do 2024 po 100 zł za 1 hektar, gdyż 

jak wiadomo plaża należy do Skarbu Państwa. Została zmieniona umowa, która dopuszcza, że 

obie strony mogą zmieniać stawki tej dzierżawy. Wcześniejsza dopuszczała tylko możliwość 

takiej zmiany przez jedną stronę.  Kwota jest symboliczna. Na pytanie radnego Michała 

Sutyły jaki jest to odcinek plaży, Burmistrz wyjaśnił, że jest to cała plaża w obrębie 

administracyjnym gminy.  

 

STANOWISKO: KRGiB – 5 radnych za, 1 osoba wstrzymała się od głosu; 

    KSKiS -  5 radnych za, 1 osoba wstrzymała się od głosu; 

 

6. Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/299/12 Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Międzyzdroje na 2013 rok. 

 

Zagadnienie zreferował Burmistrz informując, że jedyną zmianą jest zmniejszenie kwoty 

wolnych środków, w związku ze zwiększeniem deficytu. 

 

STANOWISKO: KRGiB – 5 radnych za, 1 osoba wstrzymała się od głosu; 

    KSKiS -  5 radnych za, 1 osoba wstrzymała się od głosu; 

 

7. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku 

Miejskim w Międzyzdrojach. 
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim 

omówił Pan Burmistrz. W związku z uchyleniem przez Wojewodę zapisu w uchwale nr 

XLI/397/13 Rady Miejskiej w Międzyzdrojach z dnia 25 czerwca 2013 roku w sprawie 

ustalenia wysokości opłaty za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w Międzyzdrojach, 

dotyczącego odpłatności za przedszkole (brak zapisu o kwocie maksymalnej) w 

przedłożonym projekcie ustala się maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie w kwocie 5 

zł.  Ponadto uchwała miała uregulować pobyt dziecka powyżej 8 godzin w żłobku.  

 

Komisje przystąpiły do przeanalizowania projektu uchwały z uchwała Nr XLI/397/13. Po 

analizie nasuwa się pytanie, dlaczego takie duże zmiany są proponowane? Projekt zakłada 

opłatę tylko za wyżywienie a nie za pobyt, o którym mówi uchwała matka. Radny Michał 

Sutyła zwrócił uwagę, że w zawiadomieniu o komisji jest inny tytuł uchwały niż mówi 

projekt. Pani Grażyna Dubako wyjaśniła, że projekt zakłada formalne uregulowanie Żłobka. 

Ustawa narzuca uchwalenie uchwały o maksymalnych stawkach. We wcześniejszej uchwale 

zabrakło słowa ,,maksymalna”. W między czasie czytając ustawę wyszły pewne nieścisłości, 

które są uregulowane w nowym projekcie. Pani mecenas stwierdziła, że dopóki żłobek nie 

będzie funkcjonował nie ma potrzeby wprowadzać zapisów dotyczących pobytu dziecka 

powyżej 8 . godzin . 

  ------------wyszedł Michał Sutyła, KRGiB – 5 radnych---------------- 

 

______ 

W związku z sugestią radnego Michała Sutyły Przewodniczący KRGiB Adam 

Jakubowski zaproponował, aby wykreślić z porządku obrad punkt dot.  projektu uchwały 

w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka w Żłobku Miejskim w 

Międzyzdrojach a wprowadzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej 

wysokości opłaty za wyżywienie dziecka przebywającego w Żłobku Miejskim w 

Międzyzdrojach. 

Wykreślenie: KRGiB – 5 radnych, KSKiS – 6 radnych; 

Wprowadzenie: KRGiB – 5 radnych, KSKiS – 6 radnych. 

 

8. Projektu uchwały w sprawie ustalenia maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie dziecka przebywającego w Żłobku Miejskim w Międzyzdrojach. 

 

W związku z omówieniem projektu i proponowanych zmian Przewodniczący KRGiB Adam 

Jakubowski poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały.  

 

STANOWISKO: KRGiB – 5 radnych za, 

     KSKiS -  6 radnych za. 

 

Przewodniczący KRGiB Adam Jakubowski ogłosił 10 minut przerwy, 

Po przerwie wznowiono obrady komisji. 

 

9. Projekt uchwały w sprawie skargi z dnia 6.09.2013 r. na bezczynność Burmistrza 

Międzyzdrojów. 

 

Zagadnienie omówiła Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Teresa Purgal, która odczytała 

treść uzasadnienia, z którego wynika, że skarga została uznana za zasadną. Na pytanie radnej 

Doroty Sielewicz, dlaczego tak późno została udzielona odpowiedź i czy nie można w 

uzasadnieniu, czy we wnioskach zdyscyplinować bądź pouczyć pracownika, Przewodnicząca 
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wyjaśniła, że Komisja Rewizyjna nie może pouczać pracownika, jest to w gestii Burmistrza. 

To, że skarga jest zasadna wyjaśnia pytanie radnej.  

Pan Burmistrz dodał, że skarżący na każdym etapie rozpatrywania jego sprawy był obecny i 

informowany ustanie o wszystkich ustaleniach. 

Według Mateusza Bobka dzierżawa dla hotelu miała przełożenie na mniejsze zyski dla 

skarżącego. Być może gdyby został wcześniej poinformowany o takiej dzierżawie nie 

stanąłby do przetargu. Faktem jest również to, ze Aurora nie stała w wyznaczonym miejscu, 

przez co klienci skarżącego nie mieli miejsca do rozłożenia leżaków.  

 

STANOWISKO: KRGiB – komisja pozytywnie opowiedziała się za projektem 4 głosami za  

przy 2 wstrzymujących się.  

       KSKiS – pozytywnie zaopiniowano 6 głosami za.     

 

10. Projekt uchwały w sprawie skargi na zaniedbanie i nienależyte wykonywanie 

zadań przez Burmistrza Międzyzdrojów. 

 

Projekt uchwały omówił Pan Janusz Piłat, który wyjaśnił, że chodzi o nielegalne 

wysypywanie gruzu. Radny Jan Magda dodał, że chodzi o działkę w Wicku. Skarżąca 

graniczy z tą działką poprzez drogę gminną. Na sąsiadującej działce powstała skarpa. Przy 

intensywniejszych opadach ziemia stamtąd spływa na drogę gminną i sąsiadującą działkę 

skarżącej. Burmistrz dopowiedział, że wcześniej sprawa została przekazana wg kompetencji 

do Wolina. 

  ----------wyszła radna Teresa Purgal, stan KRGiB- 5 radnych--------- 

 

STANOWISKO: KRGiB – komisja pozytywnie opowiedziała się za projektem 5 głosami za. 

       KSKiS – pozytywnie zaopiniowano 5 głosami za przy 1 wstrzymującym się    

 

----------przyszła radna Teresa Purgal, stan KRGiB- 6 radnych--------- 

___________________ 

Przewodniczący RM Jan Magda zaproponował, aby do porządku posiedzenia wprowadzić 

punkt dot. wezwania do usunięcia naruszenia uprawnienia do kupna lokalu mieszkalnego. 

Punkt jest przewidziany w obradach sesji, jednak dobrze by było, gdyby radni już teraz 

podjęli stanowisko w tej sprawie. Za wprowadzenie nowego punktu – pkt. 10 komisje 

głosowały: KRGiB – 6 radnych, KSKiS – 6 radnych. 

 

11. Stanowisko w sprawie wezwania do usunięcia naruszenia uprawnienia do kupna 

lokalu mieszkalnego. 

 

Głos zabrał Przewodniczący RM Jan Magda, który wyjaśnił, że autorka pisma w lipcu 

zwróciła się o wykup lokalu przy ul. Traugutta. Według obowiązującej uchwały jest to lokal 

w 100% gminny przez co jest wyłączony ze sprzedaży, stąd pismo, aby zmienić uchwałę i 

umożliwić wykup tego lokalu.  

----------przyszedł radny Roman Pawłowski, stan KRGiB- 7 radnych---- 

 

Radny Mateusz Bobek uważa, że sprawa powinna trafić pod obrady Komisji Spraw 

Komunalnych i Społecznych, gdyż komisja zajmowała się podobną sprawą.  

Przewodniczący KRGiB poddał pod głosowanie wniosek radnego Bobka o odesłanie 

wezwania do pracy w Komisji Spraw Komunalnych i Społecznych, za przyjęciem wniosku 

głosowano: KRGiB – 5 za, 2 osoby przeciw, KSKiS – 1 za, 4 przeciw, 1 wstrzymała się od 

głosu.  
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Według radnego Michała Sutyły obie komisje powinny wypowiedzieć się w tej sprawie. 

Dlatego radny stawia wniosek o odesłanie wezwania do dalszych prac w obu komisjach. 

Wiosek został poddany pod głosowanie: KRGiB – 7 radnych, KSKiS – 4 za, 1 przeciw, 1 

wstrzymał się od głosu.  
 

12. Zapytania i wolne wnioski. 

 

1) Radna Teresa Purgal zapytała o termin otrzymania nowego statutu gminy. Radna jest 

zainteresowana, czy w nowym statucie będzie zapis dot. projektów uchwał powstałych 

z inicjatywy społecznej? 

Ad vocem Przewodniczący RM poinformował, że statut został odesłany do kancelarii 

prawnej, aby dokonała sprawdzenia wszystkich zapisów. Bez analizy nie można przedstawić 

projektu. 

Według radnej przedłużający się termin jest spowodowany za słabym dopytywaniem 

Przewodniczącego o szybsze sprawdzenie statutu. Radna nie przyjmuje wyjaśnień jako 

zadowalające. 

Pan Roman Pawłowski dodał, że skoro Kancelaria otrzymuje wynagrodzenie, to powinna 

rozpatrywać sprawy bez zbędnej zwłoki.  

 

2) Radna Teresa Purgal zapytała na jakim etapie stoi sprawa Pana Hechta. Radna 

zapytała również, czy jest odpowiedź kancelarii w temacie wezwania do usunięcia 

naruszenia prawa złożonego przez właścicieli Palya Balist. 

Przewodniczący RM Jan Magda wyjaśnił, że w tym temacie musi się wypowiedzieć autor 

planu zagospodarowania przestrzennego, a nie kancelaria prawna.  

Po uzyskaniu odpowiedzi radna zwróciła się do Burmistrza o zajęcie się tym tematem. 

Według radnego Pawłowskiego takie działania uniemożliwiają wypowiedzenie się Rady 

Miejskiej i zajęcie stanowiska w temacie naruszenia prawa. Rada chciała wykładnie prawną, 

aby móc na czym bazować i wypracować stanowisko, czy wezwanie jest zasadne, czy nie.  

Ad vocem Pan Jan Magda powiedział, że owszem radna zwróciła się o wykładnie prawną, ale 

minął już wtedy termin rozpatrywania.   

 

3) Radna Teresa Purgal poddała pod rozwagę pomysł zagospodarowania pewnej sumy w 

budżecie  na tzw. obywatelskie zagospodarowanie jakiegoś % w budżecie. Da się tym 

samym możliwość mieszkańcom do zagospodarowania pewnej sumy i wybrania celu 

wydatkowania tych środków.  

Według Burmistrza to się nie sprawdzi, gdyż wyjdzie to suma ok. 100 tys zł. Za taką kwotę 

nie wiele da się zrobić. Nawet chodnika w całości się nie wyremontuje. Kwotę wylicza się na 

podstawie całego budżetu. Międzyzdroje nie mogą się równać Poznaniowi, który może sobie 

pozwolić wygospodarować 1 mln zł na ten cel. Należy pamiętać, że ten % może być 

przeznaczony tylko na cele inwestycyjne. Można przygotować katalog inwestycyjny i poprzez 

konsultacje z mieszkańcami wybrać te priorytetowe. 

Według radnego Mateusza Bobka, te pieniądze dużo nie zmienią, ale mogą być zaczątkiem 

poważniejszej inwestycji. To da również społeczeństwu poczucie, że są bliżej władzy i mogą 

uczestniczyć w rozwoju miasta. 

 

4) Radny Piłat zapytał, dlaczego nie świecą lampy na ul. Ludowej? Takie informacje 

padają od mieszkańców już od pół roku. Jako, że ulica nie dawno była remontowana 

to obejmuje ją jeszcze gwarancja. Nie długo się skończy i Gmina zostanie z 
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problemem. Trzeba przywołać wykonawcę do tego, żeby naprawił usterkę w 

wyznaczonym terminie i zacząć nakładać kary. 

Pan Burmistrz wyjaśnił, że ta sprawa jest cały czas pilotowana, jednakże nie można znaleźć 

przyczyny usterki. Nad rozwiązaniem problemu pracuje wykonawca, producent lamp i nasi 

pracownicy. 

Radny Janusz Piłat pozostając w temacie oświetlenia zapytał, czy na ul. Polnej oświetlenie 

działa poprawnie i czy było to sprawdzane przez wykonawcę. 

Burmistrz poprosił o 5 minut przerwy, celem zaproszenia pracownika, który udzieli radnemu 

odpowiedzi. 

 

Przewodniczący Adam Jakubowski zarządził 5 minut przerwy. 

Po przerwie wznowiono obrady komisji. 

 

W posiedzeniu komisji uczestniczył Pan Antonii Łozowski, który wyjaśnił, że odbyła się 

wizja lokalna w celu sprawdzenia żarówek. Oświetlenie zostało wykonane zgodnie z 

dokumentacją i projektem. Producent również nie wskazał uchybień. Zatrudniono fachowca, 

który stwierdził, że może problem jest z tym, że oświetlenie jakie przewidziano na ul. 

Ludowej jest jednofazowe. Postanowiono przy pomocy Enei zmienić to na prąd trójfazowy. 

Koszt zmiany leży po stronie Gminy, gdyż projekt tego nie zakłada, a wykonawca musi 

zrobić wszystko według projektu. Koszt zmiany jest niewielki i nie wyniesie więcej niż 400 

zł. Jeżeli ta zmiana nie przywróci światła w latarniach to wykonawca zostanie wezwany do 

usunięcia usterki w ciągu tygodnia. Należy pamiętać, że gmina posiada ich rękojmię, która w 

przypadku, kiedy oświetlenie nie zostanie naprawione, nie zostanie wypłacona. 

Kontynuując temat oświetlenia radna Dorota Klucha zwróciła uwagę na potrzebę 

usunięcia starych lamp na ul. Polnej. Podczas remontu tej ulicy postawiono nowe lampy. Nie 

można dopuścić do sytuacji, która miała miejsce na ul. Kolejowej, gdzie świeciły i stare i 

nowe lampy.   

Radny Roman Pawłowski przypomniał, że lampy należą do ENEI i jedyne co można zrobić to 

rozwiązać umowę na ich oświetlenie i za ich zgodą na koszt gminy zdemontować stare lampy.  

 

5) Radna Teresa Purgal odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej, który zostanie poddany 

pod głosowanie na sesji dot. zlecenia kontroli Komisji Rewizyjnej w temacie 

sprawdzenia umowy dzierżawy na korty tenisowe.  

 

6) Radny Michał Sutyła uprzedził Burmistrza, że na sesji będzie dopytywał się o 

uzupełnienie interpelacji dot. przedstawienia kosztów, które poniosła Gmina w 

związku z powołaniem Spółki ,,Nowe Centrum”. Według radnego w odpowiedzi nie 

ma informacji o uposażeniu doradcy Burmistrza, który pilotował tą sprawę.  

 

13. Wnioski i skargi mieszkańców Gminy. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda poinformował, że wpłynęło pismo dot. przeanalizowania i 

zmniejszenia stawki opłaty targowej podpisane przez mieszkańców. 

Zdaniem radnego Mateusza Bobka należy przedstawić osobom, które złożyły pismo 

stawki jakie ponoszą dzierżawcy w związku z przetargami a jakie osoby płacące opłatę 

targową. Może to im uświadomi, że nie są pokrzywdzeni. Propozycję Pana Bobka popiera 

Janusz Piłat.  
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WNIOSEK:  

Po zapoznaniu się z treścią pisma radni postanowili odrzucić wniosek mieszkańców 

dot. zmniejszenia stawki opłaty targowej głosując: 

KRGiB – 6 radnych za odrzuceniem, 1 osoba wstrzymała się od głosu, 

           KSKiS – 5 osób głosowało za odrzuceniem.  

 

 

Głos zabrał Pan Marian Buśko, który poinformował, że w najbliższym czasie rozpoczną się 

prace wykończeniowe inwestycji na ul. Krótkiej. Zostanie zrobiona zatoczka i droga 

dojazdowa do bloków na ul. Światowida. 

 

14. Przedstawienie bieżącej korespondencji. 

 

Przewodniczący RM Jan Magda odczytał bieżącą korespondencje: 

- pismo z WSA z  dnia 7.10.2013 r. dot. odrzucenia skargi Stowarzyszenia Przyjaciół 

Międzyzdrojów ODNOWA, 

- pismo radnego Romana Pawłowskiego z dnia 10.10.2013 r. do Prokuratury Rejonowej dot. 

zawiadomienia o popełnieniu przestępstwa, 

- rozstrzygnięcie nadzorcze dot. uchwały 412 

- pismo Pana Pogońskiego dot. opadów komunalnych, 

- wyrok NSA w sprawie herbu 

- pismo Pana Mittelstadta 

- wpłynęła oferta na jarmark ze Stowarzyszenia RODZINA, 

- pismo Komendy Powiatowej Policji dot. dotacji na kwotę 70 tys. zł na rok przyszły, 

 

Pan Burmistrz poinformował radnych o odpowiedzi Prezydenta Świnoujścia w sprawie 

komunikacji miejskiej. Z pisma wynika, że Prezydent nie jest chętny do ubiegania się o środki 

z Urzędu Marszałkowskiego na dofinansowanie bezpłatnych przejazdów. Sugeruje podpisanie 

porozumienia i na jego podstawie ustalenia warunków dofinansowania bezpłatnych 

przejazdów.   

Zdaniem radnej Teresy Purgal należy trzymać się wniosku, który przegłosowała Rada 

Miejska o zabezpieczeniu ulg dla osób powyżej 70 roku życia, tym bardziej, że ustawa 

wyraźnie mówi, że przewoźnik zobowiązany jest do zapewnienia darmowych przejazdów 

takim osobom. Może Gmina powinna zawrzeć porozumienie ze spółką, która ma linię nr 10 i 

zabezpieczyć przejazdy dla osób +70. W porozumieniu ze Stowarzyszeniem Rencistów i 

Emerytów zrobi się rozeznanie ile osób będzie chciało z tego korzystać. Wtedy założy się 

takiej osobie kartę z imieniem i nazwiskiem, która będzie okazana kierowcy autobusu. To ją 

upoważni do bezpłatnego przejazdu. 

Ad vocem Burmistrz uważa, że propozycja, którą zaproponował Prezydent Świnoujścia jest 

lepsza, gdyż w przypadku spadku dochodów przez przewoźnika, która będzie musiała być 

udokumentowana, obie gminy w równej części dopłacą różnicę temu przewoźnikowi.  

Radni poparli przedstawiony pomysł. 

 

15. Zakończenie obrad.  

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący KRGiB Adam Jakubowski 

zamknął obrady. 

 

Protokółowała: 

Sylwia Jakubowska 


